
Bestyrelsens møde med Volleyball Danmark v. Mads Olsen, Jørgen Bendzen og Jesper Jørgensen 

Og efterfølgende bestyrelsesmøde. Kredsen repræsenteret af bestyrelsen og Jørgen D. 

 

Møde med VD og MJVB 4. april 2022 på Idrætsskolerne, Ikast 

 

Mads uddelte en dagsorden og rammesatte mødet. Det handler især om at tale for at fremme ansættelse 

af folk i klubregi. 

Frivilligheden i kredsen fungerer godt nok. Der er ikke så mange, men de fortsætter længe. Vi skal være 

opmærksomme på at vi har en kasserer med 50 års jubilæum. 

Klubplan: Ser ret konstant ud.  

I Aarhus bliver beach og indendørs undomsvolley konkurrenter. 

Lang skoledag er blevet et problem for kidsvolleyrekruttering. 

Skoleforløb – penge fra kommunen – en ansat der tager ud på alle skolerne. VK Vestsjælland har på den 

måde 200 skolebesøg om året. 

Mange kommuner/skoler vil gerne betale for at få en gæstelærer, der underviser i volleyball i de sene 

eftermiddagstimer. Kan der suppleres med fondspenge, fx vedr. integration, så er der også muligheder i 

det.  

Lyseng får 6000 kr pr. skoleforløb, med typisk 4 besøg. Lyseng har nu gang i 6 forløb. Der kan suppleres med 

tilbud om frit kontingent i en periode til nogle af spillerne. 

Mads foreslår at det kører i samarbejde mellem fx tre klubber. 

Beach - ABC 

Mads taler også for at man med fuldtidsansatte i beachklubben kan få endnu mere luft under vingerne. 

Transkønnede på konkurrenceniveau skal iflg. En ny rapport spille i herrerækkerne, mens det i lavere 

rækker er mere op til, hvor man føler sig hjemme. 

Turneringsstruktur 

GP-rækkerne er vi glade for. især JS og Teen kører godt. 

Der tænkes på en ny turneringsstruktur, hvor JS og DS blandes. Her kunne man med fordel tage 2. 

divisionsholdene med også. Det niveau kunne godt dømme selv, hvis de spillede trekant eller GP-stævne. 

Elektronisk registrering af spillere. Ja... Man vil gerne kunne følge, hvem der spiller på hvilke hold. 

Volley TV? Der bliver lavet en aftale med en streamingudbyder så klubber eller kredse kan streame deres 

kampe og modtage penge for det. Brugerbetalingen skal være min. 20 kr/kamp. 

Ansatte som spydspids i rekruttering, som frivilligkoordinator, den der tager de sure dele af opgaven for de 

frivillige. Kan finansiere sin egen stilling ved at søge tilskud fra fonde og sponsorer. 



Der er mange børn og unge, der har brug for en mere personlig henvendelse for at komme til træning 

første gang. 

Når man har en ansat kan man få flere i jobtræning osv. 

Den rigtige person kan betyde vildt meget for rekrutteringen i klubben. VKV er gået fra 70 til 400 

medlemmer. 

Erik K vil gerne inviteres til et møde, hvor man lærer, hvordan man starter op med en fuldtidsansat.  

Hvordan det finansieres? VKV får især penge fra lokale fonde, lokal round table og Lions, osv.  

Erik foreslår en centralt søgt finansiering. 

Kolding får penge fra kommunen og trygfonden men mangler lidt for at få det til at hænge sammen, så de 

skal helst have medlemsmæssig succes for at få flere kontingenter. 

Vi skal måske have en person fra VKV til at mødes med interesserede klubber og fortælle om, hvordan 

projektet kom op at stå i VKV.  

 

Bestyrelsesmøde MJVB  kl. 20.43 4. april 

1. Datoen for repmødet flyttes til onsdag d. 27. april (selv om det er i strid med vedtægterne) fordi 

formanden ikke kan komme om tirsdagen pga. byrådsmøde i Thisted. 

2. JUBI-pokal: Lisa B. Jørgensen, Randers VK 

3. Kandidater til VDs bestyrelse drøftet. Erik snakker med Lisa Gramkov Østergaard. 

4. Det var det 

 

  

 

 


